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Geacht bestuur,


In 1997 is besloten om de grachten in de historische binnenstad in te richten volgens het 
standaard-grachtenprofiel, waarvan een ten opzichte van de rijbaan verhoogde stoep zonder 
amsterdammertjes een belangrijk kenmerk is. Dit profiel is nog steeds vigerend. We zijn nu een 
kwart eeuw verder en de inrichting van de historische binnenstad conform dit profiel is nog lang 
niet voltooid. Daar zijn ongetwijfeld verschillende redenen voor; één ervan is in ieder geval dat  
onder de noemer van ‘groot onderhoud’ grachtdelen worden herbestraat waarbij straat en stoep 
in het huidige verband worden teruggelegd, dus niet volgens het standaardgrachtenprofiel. Als 
argument hiervoor, hebben wij vernomen, wordt aangevoerd dat groot onderhoud niet aan 
inspraak onderhevig is en herprofilering wel. Een, voor een bestuur dat inspraak van betrokkenen 
hoog in het vaandel heeft staan, weinig aansprekend argument dat er bovendien toe leidt dat 
wordt afgeweken van vigerend beleid, zoals vastgelegd in de Puccinimethode. Het is overigens 
de vraag of de afwijking van vigerend beleid niet ook aan inspraak onderhevig is. Voor ons is het 
belangrijkste dat door deze handelwijze het tempo waarin vijfentwintig jaar geleden vastgelegd en 
regelmatig herbevestigd beleid ernstig wordt vertraagd. Dat leidt in de historische binnenstad tot 
een onrustig straatbeeld met verschillend ingerichte grachtdelen.


Wij hebben de volgende vragen voor u:

- Hoeveel strekkende (kilometer)meter grachten in de historische binnenstad zijn reeds 

uitgevoerd conform het standaardgrachtenprofiel en hoeveel nog niet?

- Hoeveel strekkende (kilo)meter grachten in de historische binnenstad zullen in de komende tien 

jaar heringericht worden conform het standaardgrachtenprofiel?

- Om welke grachten of  grachtdelen gaat het? 

- Wanneer zijn alle grachten in de  historische binnenstad heringericht conform het 

stadaardgrachtenprofiel?

- Hoeveel strekkende (kilo)meter grachten in de historische binnenstad zijn in de afgelopen 25 

jaar aan groot onderhoud onderworpen waarbij het oude profiel is aangehouden?

- Welke grachten of grachtdelen staan nu in de planning om via groot onderhoud te worden 

aangepakt?


Wij horen graag van u.


Met vriendelijke groet,
namens Voordestad

Rogier Noyon Fred Kramer
voorzitter secretaris


